
Møtereferat FAU, September 
2024

Tid: Mandag 02 September, kl. 18.00-19.30
Sted: Stort møterom, Lura skole

Møteleder: 

Deltakere:
 Lone Lunde, rektor
 FAU-representant 2. trinn
 FAU-representant 3. trinn
 FAU-representant 4.trinn NY
 FAU-representant 5. trinn
 FAU representant 6.trinn
 FAU-representant 7. trinn NY
 Prosjektleder Bussvei
 Nabokontakt fylkeskommune
 Anleggsleder T.Stangeland

Forfall:
 FAU-representant 1. trinn NY
 FAU-representant SFO (Ikke valgt)
 Tidligere nestleder

Sak 01.09.24 Avtroppende FAU bidrar med informasjonsoverføring
Tas ved neste møte.

Sak 02.09.24 Konstituering av FAU (leder, nestleder, referent, kasserer) SFO-rep. Mangler
Svein Atle (4.trinn) velges som nestleder. 
Ellers videreføres styreleder, kasserer og referent.  

Sak 03.09.24 Status fra skolen, rektor informerer Hva skjer denne måneden på Lura skole, 
trafikksituasjonen rundt skolen
Prosjektleder for Bussveien, anleggsleder for utførende entreprenør og nabokontakt i
fylkeskommunen deltar på møtet. Ny statusoppdatering vedr. status på bussveien, sikker
skolevei og framdrift. Ferdig vår 2026 slik status er nå (kun Forussletta/Stavangerveien-traseen).
Stangeland jobber langs hele prosjekt-traseen nå. Mye av infrastrukturen ved jernbanen er nå
klar. Pågående støpearbeid. Antas at undergrunnen v/lerkeveien (mot Lura Kirke) er ferdig/klar
til åpning i November. Det informeres at det jobbes på sidelinjen (utenfor FAU) at 50-sonen fra
Luravika opp til Lurahammaren skal endres til 40-sone pga mangel på kulverter. På toppen av
Lurahammaren er det 50-sone, men også kulverter/undergrunn for gående/syklende. Saken er



sammensatt og må gjennom flere instanser. Det saves tilbakemelding på mail sendt inn av
FAU.rep.4 trinn (Svein Atle).
Det stilles videre til hvorfor de midlertidige gangfeltene ikke er opphøyde? Samtlige av andre
overganger i området er opphøyde. Hva med midlertidige løsninger, midlertidige opphøyninger
før og etter overgang?
Det gjentas at midlertidig omgjøring fra 40 til 30 km/t fartsgrense ble avslått av Statens
Vegvesen.

Kulvert v/Europris og Lurabyen, samt Forussletta-kulverten regnes ikke med å kunne åpnes før
mot slutten av 2025/begynnelsen av 2026.

Kommer omlegginger pga arbeider i Roald Amundsens gate og Bedriftsveien ut over høsten.
Mer informasjon blir gitt i forkant. Krysset ved Thon hotellet skal graves opp.

Fylkeskommunen opplyser om deres tiltak, sammen med prosjektledelse og entreprenør
vedrørende trafikksikringstiltak med løpende evalueringer.

Det stilles spørsmål til belysning er god nok ved overgang i Gamleveien der ulykken inntraff.
Stangeland oppfordres til å dele ut refleksbånd. Skolen kan bistå i utlevering.

FAU, skole og foreldre oppfordres videre til å være gode forbilder for barna i og rundt trafikken.

Status skolen:
Har vært en god skolestart. Forsterket tilsyn de 5 første ukene med ekstra voksne ute.
Brukt ekstra tid på å bygge trygghet og skape gode relasjoner.
Sandnes Kommune har innført en trivselsundersøkelse som skal gjennomføres 3 ganger i året,
for å kartlegge trivsel innad i klassene (ikke trinnvis).
Fellesskap, inkludering og vennskap er stikkordene for skoleåret. Skolen oppfordrer FAU og
foreldre til å bidra. Aktiviteter etc.
Elevsamarbeid og foreldresamarbeid. Vil ta opp problemstillinger til drøfting i kommende
foreldremøte.
Lura Skole feirer 60 år i 2025. Skoleår 2024/2025 brukes til å feire. Planlegger en
jubileumsforestilling i kulturhuset.
Rektor har innført en «bursdagsfeiring» dette skoleåret der elever som har hatt bursdag den
aktuelle uken inviteres til en «feiring» med rektor fredagen. Fokuset ligger på relasjoner mellom
elever og voksen/rektor.
Hvilken rolle vil FAU ha i dette? Tas videre til neste møte.
Gratis-prinsippet må diskuteres videre.

Sandnes Skole jobber med et samarbeid med Sandnes Svømmeklubb vedr. svømmeopplæring.

Det skal opp til vurdering om en skal ha skolegårdsfest nå som det er jubileum.

 Sak 04.09.24 Kick-off? (FAU og foreldrekontaktene på trinnene) dato?
Det foreslås å ha kick-off som forlengelse av neste FAU-møte.

Sak 05.09.24 Oversikt over FAU/foreldrekontakter 2024/25
Det mangler trinnkontakt for 3B. Gjenstår å danne en oversikt over kontakter.
Aktivitetsplan må ferdigstilles i løpet av september.

Sak 06.09.24 Årsplan FAU 2024/25 (møteinnkalling etc)
Neste møte blir da 30.september.
Kan møter framskyndes fra 18.00 til 17.30? Enstemmig vedtatt ja.
Husk bruk lokale steder/arenaer når det kommer til aktiviteter utenom skoletid, for å hindre
ekskludering.

Sak 07.09.24 Foreldreforedrag kommende skoleår, tanker og forslag
Tas ved neste møte.



Sak 08.0924 Økonomi, status
Tas ved neste møte.

Sak 09.09.24 Eventuelt
Skolegårdsdugnad. Involvering av elevrådet. Involvering av foreldre.
Med tanke på det kommende 60-årsjubileumet hadde det vært kjekt å gi skolegården et løft.


